



PINDAAN TARIKH PEMBELIAN DAN TUTUP TENDER

No. Tender	Keterangan	Tempat dan Tarikh Dokumen Mula Dijual (Asal)	Tempat, Tarikh dan Waktu Tender Di Tutup (Asal)	Tempat dan Tarikh Dokumen Mula Dijual (Baru)	Tempat, Tarikh dan Waktu Tender Di Tutup (Baru)
MPJL-T/ IF 01/ 2020	Cadangan Membaikpulih Longkang Di Taman Muhibbah Serta Kerja-Kerja Yang Berkaitan Dengannya Di Dalam Daerah Jempol, N.S.D.K.	Bahagian Kejuruteraan Majlis Perbandaran Jempol Tarikh: 17/03/2020 (Selasa) Hingga 27/03/2020 (Jumaat) Dokumen tidak dijual sehari sebelum tarikh tutup	Peti Tender/ Sebutharga MPJL Lobi Utama Majlis Perbandaran Jempol Tarikh: 30/03/2020 (Isnin) Masa: 12.00 Tengahari	Bahagian Kejuruteraan Majlis Perbandaran Jempol Tarikh: 06/05/2020 (Rabu) Hingga 13/05/2020 (Rabu) (Tempoh penjualan dokumen tender dipendekkan kepada 7 hari di dalam tempoh Perintah Kawalan Pergerakan (PKP))	Peti Tender/ Sebutharga MPJL Lobi Utama Majlis Perbandaran Jempol Tarikh: 20/05/2020 (Rabu) Masa: 12.00 Tengahari

Dokumen tender boleh disemak dan diperolehi dari Bahagian Kejuruteraan Pejabat Majlis Perbandaran Jempol mulai dari **06 Mei 2020 (Rabu)**. Dokumen tender tidak akan dijual sebelum daripada tarikh di atas dan akan dijual selama 7 hari di dalam tempoh Perintah Kawalan Pergerakan (PKP) seperti ternyata.

Kerjasama semua pihak untuk mengikuti SOP seperti berikut amatlah kami harapkan semasa berurusan di kaunter :-

- i. Penjarakan sosial akan dilaksanakan semasa berurusan di kaunter. Pihak Majlis Perbandaran Jempol akan memastikan kapasiti pelanggan adalah dihadkan berdasarkan penjarakan sosial minimum 1 meter. Bagi urusan di kaunter Bahagian Kejuruteraan, hanya seorang pelanggan sahaja dibenarkan berurusan dalam satu-satu masa.
- ii. Perlu mencuci tangan dengan air dan sabun atau menggunakan *hand sanitizer* sebelum dan selepas berurusan di kaunter.
- iii. Setiap pelanggan adalah diwajibkan memakai topeng muka (*facemask*) bagi memastikan tahap keselamatan adalah sentiasa terkawal semasa berurusan di kaunter.

- iv. Saringan kesihatan akan dilaksanakan di pintu masuk premis.
- v. Pelanggan yang mempunyai gejala seperti demam, selesema dan batuk tidak akan dibenarkan berurusan di kaunter. Oleh yang demikian, semua pelanggan hendaklah memastikan tidak mempunyai gejala sekiranya datang berurusan di kaunter



(ROSTAM BIN OMAR)
Jurutera
b.p Yang Dipertua
Majlis Perbandaran Jempol

Tarikh Dipamerkan: 04 MAY 2020